
xpressions.family
Perspective and creativity

duo.
Image Carrier designed by duo

Perspektive und Kreativität



1. Your textile graphics printed by dye-sublimation are pre-attached on to the structure

2. Create a dynamic 3D effect by positioning your graphics on two separate planes 

3. Multiple shapes and configurations possible

4. Individual panels can be easily replaced to allow you to update your message 

4. Its lightweight structure (4 kgs) can be set up in seconds.

5 good reasons to choose the xpressions.family

1. �Die mittels Sublimationsdrucktechnik bedruckten textilen Grafiken sind auf dem 

Gestell vormontiert.

2. Dynamischer 3D-Effekt durch Positionierung der Grafiken auf zwei Ebenen

3. Zahlreiche Formen und Konfigurationen

4. Einzelne Grafikteile können problemlos zu Update-Zwecken ausgetauscht werden.

5. Einfache Montage in 10 Sekunden bei nur 4 kg Gewicht

5 gute Gründe, sich für                           zu entscheiden

O 3x1

O 3x2

O 3x3

O 3x4

O croix

O argyle

O pyramid S

O pyramid M

O pyramid XL

xpressions.3x1  H 2380 mm x L 790 mm

xpressions.3x2  H 2380 mm x L 1580 mm

xpressions.3x3  H 2380 mm x L 2380 mm

xpressions.3x4  H 2380 mm x L 3160 mm

xpressions.croix H 2270mm x L 2270 mm

xpressions.argyle H 2260 mm x L 3360 mm

xpressions.pyramid S H 1700 mm x L 2270 mm

xpressions.pyramid M H 2245 mm x L 3350 mm

xpressions.pyramid XL H 2820 mm x L 4470 mm

Choose the xpressions.family most suited to your needs 
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xpressions.3x1  structure can be easily adapted to different environments.

Showcase your products by adding shelves to the xpressions. frames

and create a practical and dynamic modular display.

xpressions.family applications

The whole kit can be stored in a golf-style bag + a soft bag (see page on Travel solutions)

                      lässt sich sehr leicht an verschiedene Umgebungen anpassen.

Bauen Sie die Ablagebords in die Strukturen von xpressions. ein, um Ihre 

Produkte angemessen zu präsentieren und einen funktionalen, dynamischen 

und variablen Raum entstehen zu lassen.

Das ganze Equipment kann in verschiedenen Transporttaschen 

aufbewahrt werden (siehe Seite Transportlösungen). 

Anwendungen



xpressions.3x3 with snap. counter

Endless configurations are possible making xpressions. easily adaptable to fit 

the constraints of any space 

The ideal solution whatever the event.

xpressions.family applications

xpressions.3x1  structure can be easily adapted to different environments.

Showcase your products by adding shelves to the xpressions. frames

and create a practical and dynamic modular display.

The whole kit can be stored in a golf-style bag (see page on Travel solutions)

xpressions. lässt sich dank unzähliger Konfigurationsvarianten an alle räumlichen 

Gegebenheiten anpassen.

Ideal geeignet für Events jeder Art.

Anwendungen

mit           Theke.

Das ganze Equipment kann in verschiedenen Transporttaschen 

aufbewahrt werden (siehe Seite Transportlösungen). 



xpressions.argyle

Add visual impact and create a stunning 3D effect by placing your graphics 

on two separate planes.

Did you know that your graphics are machine washable just like clothes ?

xpressions.family applications

The whole kit can be stored in a golf-style bag, soft bag or rigid container  (see page on Travel solutions)

Mit den auf zwei Ebenen positionierten Grafiken erzielen Sie einen 3D-Effekt und 

ziehen mit diesem Blickfang die Aufmerksamkeit auf Ihren Stand.

Wussten Sie schon? Ihre Displays lassen sich in der Maschine waschen wie ein Hemd!

Anwendungen

Das ganze Equipment kann in verschiedenen Transporttaschen aufbewahrt werden 

(siehe Seite Transportlösungen). 



xpressions.family applications

The hello.xpress kit is a case that turns into a counter and contains two xpressions.

Optimize the impact of your message with its unique, innovative design

Functional, ergonomic shelving system

Enhance your visibility on the ground

Update and develop your message with ease, 

changing the graphic is child’s play.

* Further information available in the hello.family brochure

Der Stand                   für Messen und POS-Marketing besteht aus einem Koffer, der 

später die Theke bildet und zwei Strukturen aus der Serie xpressions. enthält.

Nutzen Sie das einzigartige, innovative Design von xpressions. für eine optimale 

Wirkung Ihrer Kampagne.

Setzen Sie die funktionalen und ergonomischen Ablagebords ein.

Auf starke Präsenz vor Ort kommt es an.

Einzelne Grafiken lassen sich spielend einfach austauschen, 

Updates sind jederzeit möglich.

Weitere Informationen finden Sie in der hello.family Broschüre.

Anwendungen

1. A smart solution : a case which converts into a counter and holds two structures

2. A tool that allows you to meet customers wherever they are : trade fairs, conferences, 

    exhibitions, sales points or workplaces

3. An « all-in-one solution » offering a case with a display area, a presentation counter and storage space

4. The case requires minimal logistical organization (no extra packaging, no tools and easy handling)

5. Ideal for hassle-free travel by plane or train.

5 good reasons to choose hello.xpress

. hello.xpress
1 case
1 counter
2 xpressions 3x1



xpressions.pyramid

xpressions. infinite configurations give your message the originality  it deserves !

xpressions.family applications

The whole kit can be stored in a golf-style bag, soft bag or rigid container (see page on Travel solutions)

Die Formenvielfalt von xpressions. verleiht Ihrer Kampagne die Originalität, 

die sie verdient!

Das ganze Equipment kann in verschiedenen Transporttaschen aufbewahrt werden 

(siehe Seite Transportlösungen). 

Anwendungen



xpressions.family fabric options

Select the fabric shapes most suited to your needs from the following configurations

O 1x1 O 1x2 O 1x3 O 4x1 O 2x2 O 2x3

O 3x3 O 4x2 O 4x3 O diamond O diamond2 O diamond3

* Please consult us for 3x3 and 4x3 shapesBitte sprechen Sie uns an, wenn Sie die Varianten 3x3 und 4x3 benötigen.

mögliche Layouts

Wählen Sie Ihr passendes Textildesign aus folgenden Varianten.



xpressions.family in detail

Ultra light recycled aluminium frame

Poweful magnetic connectors allow the frame to open automatically

 « buttoning » fixation system

Adjustable stabilizing feet

im Detail

Sehr leichtes Aluminiumgestänge

Starke Magnetverbindungen, die sich beim Aufstellen automatisch 

zusammenfügen

Knöpfsystem zur Befestigung

Verstellbare Standfüße



xpressions.family accessories

>Shelves >Adjustable feet >Stabilizers >150 W Spotlights

Zubehör

> Regale			   > Verstellbare Standfüße				    > Stabilisatoren			   > 150 Watt Halogenspots



xpressions.family travel solutions

Because your requirements differ depending on whether you travel by plane, by car 

or on foot, duo. offers a full range of carrying cases specially adapted to yours needs.

Our hardwearing, reinforced, waterproof soft or hard cases offer the ultimate protection 

for your xpressions.family products. 

Golf-style bag
on wheels

Hard container
on wheels

Soft bag

Transportlösungen

Ob mit dem Flugzeug, Auto oder zu Fuß, jeder Transport stellt andere Anforderungen – 

duo. bietet Ihnen eine komplette Produktreihe für den Transport Ihres Pop-up-Displays.

Für Ihr                              Equipment bieten wir Ihnen extrem robuste, verstärkte und 

wasserdichte Transporttaschen.

Reisetasche

Hartschalenkoffer 
auf Rädern

Tasche im Golf-Stil 
auf Rädern

xpressions.family travel solutions

Because your requirements differ depending on whether you travel by plane, by car 

or on foot, duo. offers a full range of carrying cases specially adapted to yours needs.

Our hardwearing, reinforced, waterproof soft or hard cases offer the ultimate protection 

for your xpressions.family products. 

Golf-style bag
on wheels

Hard container
on wheels

Soft bag



xpressions.family technical specifications

Set up instructions, videos and printing templates can be downloaded from our website www.duodisplay.com

xpressions.3x1 xpressions.3x2 xpressions.3x3 xpressions.3x4

Set up 1 minute 1 minute 1 minute 1 minute

Height Adjustable up to 2380 mm

Adjustable up to 3160 mm(3x4)Width

Weight 3 Kg 4 Kg 5 Kg 6 Kg

Materials

Characteristics Hard container - Padded bag - Golf-style bag

Black- enameled aluminium, plastic injected

Technische Spezifikationen

Aufbau 1 Minute 1 Minute 1 Minute 1 Minute

Materialien

Transportlösungen

Höhe

Breite

Gewicht 

Aufbauanweisungen, Videos und Druckvorlagen können von unserer Website www.duodisplay.com heruntergeladen werden.

verstellbar bis zu 2380 mm

verstellbar bis zu 3160 mm (3x4)

Schwarz lackiertes Aluminium, eingespritzter Kunststoff

Hartschalenkoffer - Reisetasche - Tasche im Golf-Stil



Guidelines to create your graphic file

Prints are produced from the following four primary colours : Cyan, Magenta, Yellow, Black

Files must be produced in final output size and the text vectorized.

It is advised to include markers and a 1cm bleed area.

The minimum file resolution is 72 dpi (final output size) and 100 dpi if the file includes text.

We accept file format created with Adobe PhotoshopTM,  Adobe IllustratorTM,  Adobe InDesignTM, Quark XpressTM.

We recommend all fonts to be vectorized

By vectorizing all your texts, you avoid font conversion problems.

The following fonts are recommended : Post-Script, OpenType or TrueType.

Please remember to  send us your file in one folder including the source image and the Pantone colours.

Also include a proof PDF or JPEG file entitled « control » for verification.

Drucke werden auf Basis der folgenden vier Grundfarben produziert: Cyan, Magenta, Gelb, Schwarz.

Die Dateien müssen im finalen Ausgabeformat mit vektorisiertem Text produziert werden.

Wir empfehlen Markierungen und eine Beschnittzugabe von 1 cm.

Die Mindestauflösung beträgt 72 dpi (finales Ausgabeformat) und 100 dpi, wenn die Datei Text enthält. 

Wir akzeptieren Dateien der folgenden Grafikprogramme: Adobe .....

Wir empfehlen, alle Schriftfonts zu vektorisieren. Dadurch werden Konvertierungsprobleme vermieden. 

Folgende Fonts sind am besten geeignet: Post-Script, OpenType oder TrueType.

Bitte denken Sie daran, uns Ihre Datei in einem Ordner zu schicken, der auch die entsprechenden Bildquellen und Pantone Farben enthält. 

Bitte schicken Sie uns auch ein Korrektur-PDF oder eine JPEG-Datei mit dem Titel „control“ zur Absicherung. 

Richtlinien zur Gestaltung Ihrer Grafik-Dateien



Our commitments

greener attitude

Today, commitment to the environment has to be more than just an idea. It must be translated into practical measures ! That is why our Research and 

Development team strive to design products that are as ergonomic as possible whilst minimizing the quantity of materials used.

By working to reduce the weight of our products, duo. is also reducing the environmental impact of their transportation. 

Optimizing  the  weight and volume of our products  not only benefits the customer but also minimizes their environmental footprint  throughout their 

lifecycle ( less cardboard, less adhesive tape, less fuel, less storage space…)

Our products are manufactured using recycled aluminium and we work hand in hand with our suppliers to limit waste.

The duo.recycling programme reuses products which have reached the end of their lifecycle.

We now recommend covering our structures with fabrics made from recycled fibers and printed with dye sublimation inks 

(a printing process using water based inks, containing  80% water).

Today, duo.’s  approach  is based on a simple idea : offering irresistible eco-friendly products  ! 

Heutzutage muss Umweltschutz mehr sein als eine gute Absicht. Er muss in konkrete praktische Maßnahmen umgesetzt werden. Deshalb bemüht sich unser 

Forschungs- und Entwicklungsteam unermüdlich, Produkte zu entwerfen, die Ergonomie und gleichzeitig geringen Materialverbrauch miteinander verbinden. 

Durch die permanente Gewichts-Verringerung der Produkte reduziert duo auch schädliche Umwelteinfluss durch ihren Transport. 

Die Optimierung der Produkte in Bezug auf Gewicht und Volumen nutzt nicht nur den Kunden sondern hilft, die Umweltbelastung über den gesamten 

Produktlebenszyklus zu minimieren (weniger Karton, weniger Klebeband, weniger Energie, weniger Lagerfläche...).

Unsere Produkte werden aus recyceltem Aluminium hergestellt und wir arbeiten eng mit unseren Lieferanten zusammen, um 

Abfälle zu vermeiden.  Das duo Recycling Programm beinhaltet die Wiederverwertbarkeit der Produkte am Ende ihres 

Lebenszyklus.

Aktuell empfehlen wir für unsere Fertigung Stoffe aus recycelten Fasern, die mit Sublimationstinten bedruckt werden 

(Tinten, die zu 80% aus Wasser bestehen). Unser Engagement für die Umwelt basiert auf einer einfachen Idee:  

unwiderstehliche, umweltfreundliche Produkte anzubieten!

Unser Engagement für die Umwelt
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